

		اللغة
English		عربي
Ordinary		العادية
First Meeting		الاجتماع الأول والثاني بعد ساعه
The Company for Cooperative Insurance Invites its Shareholders to Attend the Ordinary General Assembly Meeting (First Meeting) through modern technology		إعلان الشركة التعاونية للتأمين عن دعوة مساهميهي إلى حضور اجتماع الجمعية العامة العادية (الاجتماع الأول) عن طريق وسائل التقنية الحديثة.
Board of Directors of The Company for Cooperative Insurance (TAWUNIYA) is pleased to invite its shareholders to attend the Ordinary General Meeting (First Meeting), on Thursday 17 Ramadan 1442h corresponding to 29 April 2021, at 10:00 p.m. to discuss the attached agenda.		مقدمة
In order to support the preventive and precautionary efforts made by the competent and relevant health authorities in Saudi Arabia to address the emerging Corona Virus (COVID-19), the meeting will be held through modern technology.		يدعو مجلس إدارة شركة التعاونية للتأمين السادة المساهمين الكرام لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية (الاجتماع الأول) يوم الخميس 17 رمضان 1442هـ الموافق 29 ابريل 2021م، في تمام الساعة العاشرة مساءً وذلك لمناقشة جدول الأعمال المرفق.
Headquarters in Riyadh, 6507 Al Thumamah Road (Al Takhassusi) Al Rabee District, Building No. (2), Third floor (Through modern technology).		في إطار دعم الجهود والإجراءات الوقائية والإحترازية للتصدي لفايروس كورونا المستجد (COVID-19) سيتم عقد الإجتماع عن طريق وسائل التقنية الحديثة امتداداً للجهود المتواصلة التي تبذلها الجهات الحكومية في المملكة العربية السعودية في اتخاذ التدابير الوقائية اللازمة لمنع انتشاره.
www.tadawulaty.com.sa		الجمعية انعقاد مكان و مدينة
29/04/2021		الطابق الثالث من المبنى رقم (2)، 6507 طريق الثمامة "الخصصي"، حي الربيع في مقر الشركة الرئيسي بمدينة الرياض (عن طريق وسائل التقنية الحديثة)
10:00		الاجتماع بمقر رابط
Shareholders registered in the Issuer's Shareholders Registry in the Depository Centre at the end of the trading session preceding the General Assembly's Meeting, as per Laws and Regulations		www.tadawulaty.com.sa
According to Article 32 of the Company's bylaw, the Ordinary General Assembly meeting is valid if it is attended by shareholders representing at least a quarter of the capital, and if the mandatory quorum is not available to hold this meeting, the second meeting will be held an hour after the end of the period specified for the first meeting, and the second meeting is valid whatever the number of shares represented in it.		17/09/1442
		10:00
		العامة الجمعية انعقاد تاريخ
		العامة الجمعية انعقاد وقت
		الحضور حق
		الجمعية لانعقاد اللازم النصاب

Attached	مرفق	الجمعية أعمال جدول
<p>All shareholders registered in Tadawulaty will be able to remotely vote on the items of OGM starting at 10:00 AM on sunday, 13 Ramadan 1442h corresponding to 25 April 2021, and until the end of the General assembly meeting on Thursday 17 April 2021.</p> <p>The company urges the shareholders to register on Tadawulaty service, knowing that voting is provided free of charge for all shareholders through the following link: (<a href="http://www.tadawulaty.com.sa">www.tadawulaty.com.sa</a>)</p>	<p>بإمكان المساهمين الكرام المسجلين في موقع خدمات تداولتي الإلكتروني التصويت عن بعد على بنود اجتماع الجمعية العامة اعتباراً من الساعة العاشرة صباحاً من يوم الأحد تاريخ 13 رمضان 1442 هـ الموافق 25 ابريل 2021م وحتى نهاية وقت انعقاد الجمعية يوم الخميس تاريخ 17 رمضان 1442 هـ الموافق 29 ابريل 2021م.</p> <p>وتحث الشركة مساهميها بالتسجيل في موقع تداولتي علماً بأن التسجيل والتصويت متاحاً ومجاناً لجميع المساهمين باستخدام الرابط التالي: <a href="http://www.tadawulaty.com.sa">www.tadawulaty.com.sa</a></p>	<p>الالكتروني التصويت</p>
<p>Eligibility for registering to attend the general assembly's meeting ends upon the convenience of the meeting, and eligibility to vote on the meeting agenda ends upon the Vote Counting Committee concludes counting the votes.</p>	<p>أحقية تسجيل الحضور لإجتماع الجمعية تنتهي وقت انعقاد اجتماع الجمعية . كما أن أحقية التصويت على بنود الجمعية للحاضرين تنتهي عند انتهاء لجنة الفرز من فرز الأصوات.</p>	<p>أحقية تسجيل الحضور</p>
<p>In case of any inquiry, please contact the Investor Relations Department by phone 0112526622 or e-mail: <a href="mailto:IR@tawuniya.com.sa">IR@tawuniya.com.sa</a></p>	<p>وفي حال وجود استفسار نأمل التواصل مع إدارة علاقات المساهمين هاتف رقم 0112526622 أو البريد الإلكتروني: <a href="mailto:IR@tawuniya.com.sa">IR@tawuniya.com.sa</a></p>	<p>طريقة التواصل</p>